
Zápis z Členské schůze Středočeského badmintonového svazu, z.s. (dále jen StčBaS) 
konané 22.5.2023 v Praze 

  Členská schůze StčBaS se konala 22.5.2023 v Praze od 17.00 hod. 
 
1/ Schůzi zahájil předseda StčBaS Petr Martinec konstatováním, že Členská schůze je       
vzhledem k počtu zúčastněných členů s hlasem rozhodujícím usnášeníschopná.  
 
Členská schůze se řídila tímto programem: 
 
  1/ Zahájení, schválení programu 
  2/ Volba zapisovatele a ověřovatele zápisu. 
  3/ Zpráva o činnosti VV za období 2022-2023 
  4/ Zpráva o hospodaření za 2022 a návrh rozpočtu na 2023 
  5/ Zpráva člena pověřeného kontrolou 
  6/ Zpráva STK 
  7/ Nominace na Valnou hromadu ČBaS 
  8/ Diskuse 
  9/ Usnesení 
10/ Závěr 
 
 
2/ Návrh předsedy na zapisovatele – J.Modlinger, jiný návrh nebyl předložen, 
    Hlasováno, zapisovatelem zvolen J.Modlinger. 8 pro, 1 zdržel 
    Návrh předsedy na ověřovatele zápisu – L.Krejčová. 
    Hlasováno, ověřovatelem zápisu zvolena L.Krejčová 8 pro, 1 zdržel 
     
3/ Předseda StčBaS Petr Martinec přednesl zprávu o činnosti VV za období 2022-2023  
(příloha zápisu) 
     Členská schůze vzala zprávu na vědomí. 
 
4/ Předseda StčBaS Petr Martinec předložil konečný rozpočet StčBaS za rok 2022 (příloha 
zápisu). 
    Členská schůze souhlasí. 9 pro. 
   
   Předseda StčBaS Petr Martinec předložil návrh rozpočtu StčBaS za rok 2023 (příloha 
zápisu). 
    Členská schůze souhlasí. 8 pro. 
 
5/ Člen pověřený kontrolou Daniel Skrčený přednesl zprávu (příloha zápisu). 
    Členská schůze vzala zprávu na vědomí. 
         
6/ Jiří Modlinger přednesl zprávu o činnosti STK. 
    V rámci diskuse ke zprávě bylo konstatováno, že není dobrá komunikace s STK ČBaS 
vzhledem k organizaci sportu a včasnosti zveřejňování dokumentů. 
    Členská schůze vzala zprávu na vědomí. 
 
7/ Nominace na VV ČBaS. 
    Petr Martinec přednesl návrh nominace: Petr Martinec, Lucie Krejčová, Jiří Modlinger 
    náhradník Kudrnová Tereza. 



    Jiří Modlinger se vzdal kandidatury a navrhl Daniela Skrčeného. 
 
    Členská schůze souhlasí s nominací na VH ČBaS ve složení: Petr Martinec, Lucie Krejčová     
a Daniel Skrčený. Náhradník Tereze Kudrnová. 
 
   Členská schůze souhlasí.   
 
8/ Diskuse: 
     P.Martinec – informace o možnosti v rámci oslav 65.let badmintonu v Česku navrhnou tři 
kandidáty na ocenění a navrhl Josefa Scheinera jako dlouholetého předsedy STK StrčBaS a 
později i ČBaS, Petra Martince staršího jako předsedy klubu Benátky n/J a člena STK ČBaS 
pro II.ligu. 
     D.Skrčený navrhl Jiřího Modlingera s tím, že svoji činnost představí J,Modlinger sám. 
     J.Modlinger pracoval od roku 1982 jako předseda komise mládeže StřčBaS a dále ČBaS, 
vykonával funkce tajemníka federálního svazu badmintonu a po zrušení federace ČBaS. Byl 
prvním redaktorem měsíčníku BADMINTON a autorem prvního počítačového zpracování 
republikových žebříčků. Byl držitelem II.třídy rozhodčího a řídil většinu turnajů mládeže 
v oblasti i republice v letech 1982 až 1996. Zúčastnil se jako rozhodčí i organizátor několika 
MČR i MMČR dospělých. Jako předseda organizačního výboru pořádal 2x ME juniorů – 
Finlandia cup v Kladně. Byl také předsedou klubu v Kladně. 
     P.Martinec dále navrhl Václava Povolného s tím, že několik let pracoval v TMK ČBaS a 
nechal tajně hlasovat. 
 
     Členská schůze souhlasí s nominací na ocenění: Josef Scheiner, Petr Martinec starší a 
Václav Povolný. 
 
     Petr Martinec informoval o přípravách mezinárodního dne badmintonu. 
     Jiří Modlinger vyzval kluby, kdo má zájem o pořádání turnajů pořádaných oblastí mimo již 
pravidelné pořadatel (Benátky, Kladno, Králův Dvůr), zájem potvrdil Mníšek pod Brdy.  
      
 
9/ Jiří Modlinger přednesl návrh usnesení. 
    Hlasováno, návrh byl přijat. 
 
10/ Petr Martinec ukončil schůzi. 
 
Zapisovatel: Jiří Modlinger 
Ověřovatel: Lucie Krejčová 
 
 
 
 
 
 
V Praze dne 22.5.2023 
 


